



Name / 姓名 / Nama : Au Yim Fong
 Age / 年龄 / Umur : 56
 Place / 来自 / Tempat : Sri Petaling 斯里八打灵
 Health Condition : Skin disease 皮肤病
 /健康状况/ Masalah : Penyakit kulit
 Product / 产品 / Produk : **Gamat Asli, PEPAR LIFE, Silver Bullet, Greenz**
 金海参、引藻、银子弹、肠清素



"I have suffered from a skin disease with unsightly red rashes all over my body for the past 10 years. This skin problem does not only make me itchy but it also dissipates heat which makes me feel hot all the time. I had several attacks from this skin disease in a year whereby the temperature of my skin increased and caused a fiery skin burning effect on my body when touched. Doctors only provided me with some topical creams and medicines which did not really help in my condition. I had to live on with this as nothing can be done.

Fortunately, my friend introduced Insaan's product to me. I took 1 sachet of Greenz, 1 sachet of Silver Bullet, 1 tablespoon of Gamat Asli 3 times daily and 10 tablets of PEPAR LIFE twice daily as well as applying Gamat Asli on my affected area 2-3 times in a day. My skin disease greatly improved with this regimen. **The rashes had resolved and lightened, I can also feel that the temperature of my skin is cooler compared to previous!** All these products have helped me to regain my health and I have never felt this great before!"

"我患有皮肤病长达 10 年，一直以来我全身都长满了难看的红疹。这种皮肤问题不仅让我觉得百般瘙痒，它也会使我的皮肤一直感觉发烫。这皮肤病会在一年里头断断续续地发作几次，特别是我皮肤的温度会突高，当触碰时，会有一种灼热感。其实，医生有给我一些药膏和药物，但似乎也没能改善我的病情。在没办法之下，我只好一如既往的过日子。

幸运的是，我的朋友介绍了我赢升产品。我每天都会服食肠清素一包，银子弹一包，金海参一汤匙，一天 3 次和引藻 10 粒，一天 2 次。此外，我也将金海参涂抹在我的皮肤上，一天 2-3 次。经过如此调理，让我的皮肤病大大地改善了。**皮疹减缓了许多，我也能感觉到我的皮肤没像以前那么“发烫”了！**这些产品让我重拾健康，实在太棒了！"

"Saya mengalami penyakit kulit di mana seluruh badan saya diliputi dengan ruam merah selama kira-kira 10 tahun. Masalah kulit ini bukan sahaja menjadikan saya gatal, ia juga menyebabkan kulit saya berasa panas sepanjang masa. Saya mengalami beberapa serangan daripada penyakit kulit ini dalam setahun di mana suhu kulit saya akan tiba-tiba menjadi tinggi, dan berasa seperti terbakar apabila menyentuh kulit saya. Doktor hanya memberi saya krim kulit dan ubat, tetapi semua ini tidak dapat membantu dalam keadaan saya. Saya terpaksa meneruskan kehidupan sebegini kerana tiada apa cara yang boleh menambahbaikkannya.

Mujurlah, kawan saya memperkenalkan produk Insaan kepada saya. Saya mengambil 1 paket GREENZ, 1 paket Silver Bullet, 1 sudu besar Gamat Asli, 3 kali sehari dan 10 biji PEPAR LIFE, 2 kali sehari. Selain itu, saya juga menyapu Gamat Asli 2-3 kali sehari pada kulit saya. Tidak sangka penyakit kulit saya bertambah baik dengan penggunaan produk-produk ini. **Ruam telah berkurangan dan bertambah baik, malah saya juga dapat merasakan bahawa suhu kulit saya menurun berbanding sebelum ini!** Semua produk-produk ini telah membantu saya mengembalikan kesihatan saya!"

Back / 背部 / Bahagian Belakang

Before /
之前 /
Sebelum



After 3 months /
3 个月后 /
Selepas 3 bulan



Hand / 手部 / Bahagian Tangan

Before /
之前 /
Sebelum



After 3 months /
3 个月后 /
Selepas 3 bulan



Legs / 脚部 / Bahagian Kaki



Before / 之前 / Sebelum

After 3 months / 3 个月后 / Selepas 3 bulan

